
PROTOKOLL NR 5/2021 

Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2021-05-03 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Rolf Magnusson, 

Anne-Marie Lindkvist, Karl-Erik Lindkvist, Madeleine Andrén 

 

Frånvarande: Lars Karlander, Lena Necander 

Ej kallade: Åke Algotsson, Jörgen Davidsson, Monica Borg, Kenth Johansson 

§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes 

§3.  Att justera protokollet valdes Siv-Britt Andersson. 

§4.  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§5.  Ekonomi 

Budgeten ligger på -3 260 kr. 

Rolf har undersökt vad som gäller i skattehänseende vid försäljning av fondandelar. Ingen inom 

PRO verkar veta vad som gäller, men man tror att ingen skatt ska betalas Maria på 

skattemyndigheten är däremot ganska säker på att ingen skatt ska betalas. 

Förra årets värdeökning på 6 000 kr har överförts till ordinarie bankkonto. 

Fondens värde är nu 113 000 kr efter försäljningen. 

§6.  Nya medlemmar. 

Noll nya medlemmar.   

 

§7.  Hemsida 

Rolf och Lars har varit med på en digital frågestund tillsammans med ytterligare 24 deltagare 

angående Harald och dess många problem. Arbete kommer att pågå länge för att lösa alla problem. 

 

§8.  Inkommen post och skrivelser. 

Föreningsrådet har årsmöte 26 maj med hjälp av det digitala mötesprogrammet Zoom. 

 

§9.  Aktiviteter 

Inga tillfälliga aktiviteter planeras under våren då gränsen på max 8 deltagare fortfarande gäller 

Höstens program är under framtagning.  

§10. Information från PRO riks/ Distrikt. 

Info från distriktsstyrelsen. 

Föråldrade strukturer och förslag på ändrade stadgar. Bland förslagen finns att en styrelse kan 

bestå av endast tre personer. PRO Viskafors anser att det ska vara minst 5 styck. 

 

§11. Lokaler 

Tre nya fönster installerade varav ett öppningsbart. Det behövs något för att hindra solen att titta in, 

Ann-Marie och Karl-Erik kollar på lämpliga rullgardiner.  



§12. Övrigt 

Verksamhetsberättelsen behöver kompletteras på vissa punkter och samtliga i styrelsen ska skriva 

på den. Dagordningen för årsmötet är klar. Rolf ordnar så att samtliga dokument som behövs för att 

få bidrag skickas in till kommunen, med undantag för årsmötesprotokollet. 

Årsmötet flyttas till 16 september. 

Vi har erhållit diverse tavlor, porslin och möbler från Familjerna Ljunggren och Ek.  

  

§13. Mötet avslutades. 

 

Kommande möten. 

Styrelsemöte kl. 10.00  7/6 

Årsmöte kl. 15.00  16/9 

 

_______________________ ________________________ ________________________ 

ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Siv-Britt Andersson 


